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فکر میکردند با فضای مجازی میتوانند مردم را از نظام و رهبری جدا کنند اما تنها عده قلیلی گوش کردند| تمام عالم شیرینی

حکومت اسلامی را خواهند چشید.

در فتنه اخیر چهره واقعی نفوذیها نمایان شد؛ 

 فدوی، جانشین فرمانده کل سپاه گفت:

در فتنه اخیر نفوذیها خود را آشکار کردند و چهره واقعی آنها نمایان شد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، وی اظهار داشت:

در فتنه اخیر دشمن تمام توانمندی فضای مجازی و رسانهای خود را در داخل و خارج کشور به صحنه آورد اما نتوانست دلهای
مردم را معطوف خود کند. حقیقت انقلاب اسلامی ایران هر روز بهتر از گذشته در دنیا متبلور میشود و بر دلدادگان انقلاب

افزوده میشود، امروز روند توسعه انقلاب اسلامی در دنیا سیر صعودی باشتابی دارد.

او انقلاب اسلامی ایران را بسترساز ظهور قیام عظیم حضرت ولیعصر (عج) عنوان کرد:

تمام عالم و نه فقط مسلمانان حلاوت و شیرینی حکومت اسلامی و تحقق وعده خداوند در سایه حکومت اسلامی را خواهند
چشید و این وعده الهی است. اینکه هر روز جلوهای از پیروزی انقلاب و جلوهای از شکست دشمن در دنیا پدیدار میشود از
قدرت خداوند است و همه رسانههای دنیا اذعان دارند که آمریکا با شکست روبهرو شده است چرا که رقم زدن نتایج از آن

خداوند است. خداوند در قرآن کریم با صراحت فرموده است جبهه باطل هیچوقت بر جبهه حق پیروزی ندارد و کافران هیچگاه
بر مومنان سلطه پیدا نمیکنند و این ما هستیم که باید مراقب باشیم که در جبهه حق باشیم. باید مراقب باشیم که مومن به

خدا باشیم آنگاه خداوند همه چیز را به نفع ما تغییر میدهد.

وی با بیان اینکه در ماههای اخیر دشمن با اشتباه محاسباتی با فرصتی که در جریان بیماری کرونا پیدا کرد تصور کرد میتواند
کشور را ساقط کند گفت:

دشمن سالها بر روی این فتنه کار کرده بود و فکر میکرد با استفاده از فضای مجازی که بر ذهن فرزندان ما کار کرده بود
میتواند آنها را از نظام و رهبری جدا کند البته عده قلیلی که گوش به حرف دشمن کردند دشمن را در مرحله اول ذوق زده
کرد اما هیهات، این خداوند است که سمت و سوی دلهای عالم را مشخص میکند. دشمن خیلی تلاش کرد و تمام توانمندی

فضای مجازی و رسانهای خود را در داخل و خارج کشور به صحنه آورد اما نتوانست دلهای مردم را معطوف خود بکند.

جانشین فرمانده کل سپاه گفت:

جبهه حق انقلاب اسلامی همواره از خوبیها یاد میکند و میگوید حجاب اسلامی دستور خداوند است اما آنها ندا میدهند که
اصلا حجاب لازم نیست و فساد را در دنیا تبلیغ و ترویج میدهند.
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او با بیان اینکه مشکلات اقتصادی در کشور وجود دارد اما اگر در همین مشکلات هم مطابق دستور خداوند عمل کنیم قطعا
پیروز خواهیم شد عنوان کرد:

باید به تکلیف خود در برابر دین خدا عمل کنیم و رهنمودهای رهبر معظم انقلاب اسلامی را جدی بگیریم و قطعا پیروز
میشویم.
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